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Geacht College,

In uw brief van 5 oktober 2018 heeft u aandacht gevraagd voor de problematiek
met betrekking tot de verwerking van kunstgras. Ik deel uw zorgen over deze
problematiek, die zich onder meer in uw gemeente voordoet. Met deze brief ga ik
in op uw verzoek om de continuïteitsproblemen bij kunstgrasrecyclingbedrijven
aan te pakken en mogelijke oplossingen te bevorderen. Tevens ga ik in op uw
verzoek om mee te denken over een korte termijn oplossing voor de situatie in
Dongen.

Continuïteitsproblemen en financiële zekerheid
Zoals u aangeeft kunnen continuïteitsproblemen bij afvalbedrijven financiële
risico’s voor overheden met zich meebrengen. Faillissementen kunnen immers
leiden tot achterblijvend afval waarvan de opruimkosten financieel niet gedekt
zijn. Dit probleem heeft mijn aandacht, zoals ik ook heb aangegeven tijdens het
AO Leefomgeving van 18 oktoberjl. In het Bestuurlijk Omgevingsberaad ben ik
hierover onder meer met het IPO en de VNG in overleg. Momenteel neemt het IPO
het voortouw voor een inventarisatie van de kosten die gemeenten, provincies en
waterschappen de afgelopen 10 jaar hebben moeten maken voor het opruimen
van terreinen van failliete bedrijven, inclusief afvalverwerkende bedrijven. De
resultaten zijn naar verwachting voor het einde van het jaar bekend. Indien de
inventarisatie daar aanleiding toe geeft zal ik samen met het IPO, VNG en de Unie
van Waterschappen bezien hoe kan worden voorkomen dat opruimkosten van
failliete bedrijven door de overheden moeten worden gedragen. Financiële
zekerheid zal daarbij als een van de instrumenten worden meegewogen.

Meer principieel is het van belang om continuïteitsproblemen bij afvalbedrijven te
voorkomen. Een betere afzetmarkt voor recyclaat zou de afvalverwerking meer
rendabel kunnen maken. Bij de ontwikkeling van mijn beleid voor de circulaire
economie heb ik aandacht voor dit punt. Zo kijk ik in het kader van het Convenant
Meer en Beter Recyclen met het afvalverwerkend bedrijfsleven naar instrumenten
die de afzet van secundaire grondstoffen kunnen stimuleren. Maatschappelijk
Verantwoord Inkopen van deze grondstoffen kan hier bijvoorbeeld een rol bij
spelen.
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Daarnaast vind ik het van belang om de specifieke casus van kunstgrasvelden Bestuurskern
nader te bekijken. Daarom zal ik onderzoek laten doen naar de verwerking van Dir Duurzame Leefomg & Circ

Nederlands kunstgras, knelpunten en mogelijke maatregelen om de continuïteit °‘ecycIingvan de verwerking op de lange termijn te waarborgen. Dit onderzoek zal ik op
korte termijn laten aanvangen. Uiteraard worden de uitkomsten met u gedeeld. Ons kenmerk

IENW/BSK-2018/228934Meedenken over de korte termijn
Ik kom graag tegemoet aan uw verzoek om mee te denken over een korte termijn
oplossing voor de situatie in Dongen. Hierover heeft u reeds contact gehad met de
Directeur-Generaal voor Milieu en Internationale Zaken van mijn ministerie. Bij
Rijkswaterstaat is veel kennis aanwezig over afvalverwerking en de kaders die
hieraan gesteld worden. Deze kennis laat ik graag met u delen. Op 22 oktober
heeft hiertoe een eerste bijeenkomst met u plaatsgevonden.
Ik blijf graag met u in contact over de vervolgstappen.

Hoogachtend,

DE STAATSSECRETARIS VAN INFRASTRUCTUUR EN WATERSTAAT,

S. van VFioien- Vân der rvIr
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